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天翌数字科技有限公司 



在数字为主流的时代里，有这样一支团队⋯他们怀揣时代精神，翱翔在创作的世界里；他
们朝气蓬勃、活力四射，同时，也创意无限！团队里的每一个人都拥有自己的梦想，他们

乐于沉浸在虚拟的世界里，追寻数字与实体的完美结合；他们用心去倾听客户的声音，力
求用最高效的工作方式和最逼真的演绎，将客户的思想还原；数字时代瞬息万变，身处急

流之中的一切都在改变着，唯一不变的，是他们对专业的热爱和专注；他们每天在屏幕面

前演绎着数字影片，同时，也在演绎着自己的精彩人生；他们骄傲自己能成为这个精英团

队中的一员，他们立志要把Team.e-印在时代前进的脚步里，这就是天翌。

公司成立于2004年2月，原名“广州市力方电脑图像设计有限公司”，于2012年10月正

式更名为“广州天翌数字科技有限公司”。历经近10年的发展，现在国内拥有数字产品开

发及制作分公司6家，实体模型制作工厂3家，设立加拿大办事处、新加坡办事处，主要

提供数字视觉创意服务、数字平台开发的创作和制作服务、实体展示创意服务等。业务

涵盖影视动画、多媒体展陈、建筑可视化、数字城市、虚拟仿真、实体模型等多个专业

领域。

科学的分工，系统的管理，优质的技术和服务，是一家以高科技产业为依托，以数字视

觉技术为核心，以文化产业为背景的大型综合创意企业。天翌拥有目前同行业中最为丰

富完整的产品线，为客户提供便捷、高效的一站式服务！

There is a an excellent team in digital time...They are vibrant and creative, and car-
ry spirit of times and fly in their creation world. Everyone has his dreams. They are 
happy to indulge in the virtual world in search of the perfect combination of digital 
and physical.They listen carefully to the voice from customers with heart, and restore 
customer’s thinking by striving to use the most efficient working way and realistic in-
terpretation.Compare to rapidly changing digital time, the only constant is their love 
and focus on profession.They deduce digital video every day in front of screen, at 
the same time, it is also a wonderful interpretation of their own lives.They are proud 
of to be a member of the elite team, and determine to impress TEAM-E in the pace 
of progress in the era.That is TEAM-E.

Established in February 2004, and original name is “Guangzhou Lifang Computer 
Image Design Co.,Ltd”, TEAM-E altered her name to “Guangzhou TEAM-E Digi-
tal Co., Ltd” in October 2012. During last 10 year’s development, TEAM-E has 6 
branches of digital product development and production, and 3 physical model 
manufacturing factories, and set overseas branches in Canada and Singapore for 
business development. Right now TEAM-E has 500 staffs and more than 80% tech-
nicians. The major business is to provide digital visualization service like 3D anima-
tion, architectural renderings, 3D digital city, digital platform development, interac-
tive multi-media, physical modeling and etc. 

TEAM-E is a large integrated cultural and creative enterprise of high-tech based, 
digital visual technology as the core, with science division, and systematic manage-
ment, to provide customers with convenient and efficient one-stop service.

ABOUT US  关于天翌



DUBAI TWIN TOWERS
迪拜某双塔

ERBIL TOWER BUILDING  
土耳其商业塔楼

Designed by Vehbi Inan Architects, Turkey
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建筑表现
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BOULEVARD PROJECT
中东商业项目

ZHENGZHOU NEW NATIONAL PATENT CENTRE
郑州新区国家专利中心

U.S. HMD- EXHIBITION CENTER
美国 HMD- 会展中心
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YUNG GARDENS CULTURAL CENTRE 
容园文化中心

SOUTH CHINA CHAMBER OF BIG SUMMER
南海商会大夏

CENTRAL BUSINESS DISTRICT TOWERS
中央商务区双塔
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TURKI CENTER
中东商业

INTERIOR PROJECT
室内项目
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SANYA CONVENTION AND EXHIBITION CENTER
三亚会展中心

CHANGYUAN BUSINESS DISTRICT PLANNING
长垣商务中心区总体规划

DOHA PRIVATE SCHOOL DESIGN COMPETITION
多哈私人学校投标设计
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AUSTRALIA HOUSE
澳洲住宅

CENTRAL BUSINESS DISTRICT TOWERS
中央商务区双塔

SHOW ROOM PROJECT
中东展示厅
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PHYSICAL 
MODEL 
实体模型
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STARRY BUSINESS CENTER
星汇广场
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实体模型
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UNIT MODEL 户型沙盘
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XINJI·LICHI,HUBEI PROVINCE 
信基·丽池
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XINJIANG ANIMATION PROJECTS
新疆动画项目
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YANLORD MARINA CENTRE
仁恒滨海中心
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CHAMPS INTERNATIONAL
香榭国际
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CHANGSHA BEICHEN CENTER
北辰·长沙中心
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TEAM-E PROMO
天翌宣传片
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PARTNER  合作伙伴

Emaar Properties PJSC 
AECOM
HOK
Nakheel Group
RTKL Associates Inc.
Skidmore Owings & Merrill LLP
Atkins
Aedas
NORR Group Consultants International Ltd.
DP ARCHITECTS PTE LTD
DUBAI MUNICIPALITY
HMD New York LLC
CGE IMMOBILIER
UNii Engineering Consultancy
U+A Architects
GDP ARCHITECTS SDN BHD
Serendipity by Design LLC
TABARAK Holding
Youssef Marroun Contracting Company (YMCO)
Design&Architecture Bureau
Naga Architects
......
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